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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-09-22 

Närvarande: Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson, Lena Gustafsson och Malin 
Hermansson via teams 
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Roland Fagerlund som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
Vi lägger till några punkter 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner (B) 

a) Kuxabladet har inkommit med en förfrågan om att synas i Kuxabladet. Vi tar beslut på 
att kontakta Kuxabladet och sätta in annonser efter deras förslag. (B) 

b) Svante ska kolla av med personalen om ett mejl som kommit från Gävleborgs 
ridsportförbund om en konferens i Bollnäs.  
 

§6. Incidenter/olyckor:  
 Svante ska kolla av med personalen om det skrivs tillbud när det är av ramlingar, Det hade 
under förra veckan varit tre av ramlingar som kunde gått illa…  
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 

a) Svante berättar att han har fått information från nämnden om att vi har fått beviljat 
stöd från kommunen, och att det i beslutet kommer stå endel krav som kommunen 
har , de vill ta del av vår verksamhet och ha en tät uppföljning av läget i föreningen. 
Inga utlagda protokoll i dagsläget. Vi har en ambition om att göra en artikell om 
kommunens räddning av verksamheten.  

b) Verksamhetsutveckling m SISU den 29/9 kl. 10-14 på Wij trädgårdar där vi ska arbeta 
med värdegrundsarbete. Malin har anmält 10 pers.  

c) Malin informerar om att hon har anmält intresse till ett gäng studenter på högskolan i 
Gävle som i sina studier arbetar med att göra marknadsplaner- analys och 
verksamhetsplaner åt företag men att de gärna får komma ut och göra detta på vår 
förening. Vi beslutar att detta skulle vara jättebra för vår förening. (B) 

d) Swishkampanjen om boxmattor har gått lite trögt, Tjejerna i personalen har fått 
materialet av Malin men Svante ska kolla med dem om de kan lägga ut detta på sociala 
medier. Malin ska även göra ett betalt inlägg på sociala medier så detta kommer ut till 
fler som även åker förbi Ockelbo.  

e) Vi diskuterar privatlektioner.  
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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-09-22 

f)     Vi pratar om hur vi tycker att posthantering ska ske, och att posten måste kollas av 
dagligen och meddelas berörd person den dagen det inkommer, detta för att slippa 
förseningsavgifter.  

 
§8 Rapportering US:   
 
§9. Personalansvarig:  
Kommer skrivas ett avtal på timme med Westerninstruktören 

 
 

§10. Sponsoransvarig: 
 
§11. Försäljningsansvarig:  

Newbody försäljningen gav ridskolan en fantastisk vinst på 20793 kr för 442 sålda paket!!  
 

§12. Anläggningsansvarig:  
Vi pratar kring säkerheten, att vi skulle vilja få taggar eller nycklar som kan kodas om istället 
för de lås vi har idag.  
 
§13. Personal och ridskoleverksamhet:  
 
§14. Budget/Ekonomi:  
Svante informerade i §7a om bidraget från kommunen. Inget annat uppdaterat sedan förra mötet. 
Sista ekonomirapporterna skickades ut 31 08 2024.  

 
§15. Privathästsidan: 
Haft ett bra möte och information om en checklista som ska renskrivas innan den tas i bruk.  
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 
 
§19. Avstämning verksamhetsplan: 
Vi kommer vara på Wij den 29/9 då styrelsen och personalen har planering med RF/SISU. 
 
§20. Trivselregler:  
 
§21. Övriga frågor:  

a) Svante har varit sjuk så han ska fortsätta försöka få tag på valberedningen.  
b)    Svante har kollat med Ida och hon ska kontakta Folkspel. 
c) Fundering kring utebelysning till ridbanan, Vi pratar om att detta skulle förlänga 

perioden vi kan hålla till utomhus, då det ännu är varmt och skulle gynna våra hästar.  
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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-09-22 

d) 7 personer var med i städdagen som vi hade i samarbete med Städa Sverige.  
e) Skördefest, Svante kollar av med personalen om tider och marknadsföring. Vi tänker 

oss i anslutning till att KM är klart.  Vi bjuder på korv o bröd o saft.  
  

 
§ 22.  Nästa möte:  
Vi bokar in nästa möte på träffen vi har den 29 september  
 
§23. Beslutsärenden:  
de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på. 
 
§24. Mötet avslutas 
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Närvarande: Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson, Lena Gustafsson och Malin 
Hermansson via teams 
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Roland Fagerlund som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
Vi lägger till några punkter 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner (B) 


a) Kuxabladet har inkommit med en förfrågan om att synas i Kuxabladet. Vi tar beslut på 
att kontakta Kuxabladet och sätta in annonser efter deras förslag. (B) 


b) Svante ska kolla av med personalen om ett mejl som kommit från Gävleborgs 
ridsportförbund om en konferens i Bollnäs.  
 


§6. Incidenter/olyckor:  
 Svante ska kolla av med personalen om det skrivs tillbud när det är av ramlingar, Det hade 
under förra veckan varit tre av ramlingar som kunde gått illa…  
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 


a) Svante berättar att han har fått information från nämnden om att vi har fått beviljat 
stöd från kommunen, och att det i beslutet kommer stå endel krav som kommunen 
har , de vill ta del av vår verksamhet och ha en tät uppföljning av läget i föreningen. 
Inga utlagda protokoll i dagsläget. Vi har en ambition om att göra en artikell om 
kommunens räddning av verksamheten.  


b) Verksamhetsutveckling m SISU den 29/9 kl. 10-14 på Wij trädgårdar där vi ska arbeta 
med värdegrundsarbete. Malin har anmält 10 pers.  


c) Malin informerar om att hon har anmält intresse till ett gäng studenter på högskolan i 
Gävle som i sina studier arbetar med att göra marknadsplaner- analys och 
verksamhetsplaner åt företag men att de gärna får komma ut och göra detta på vår 
förening. Vi beslutar att detta skulle vara jättebra för vår förening. (B) 


d) Swishkampanjen om boxmattor har gått lite trögt, Tjejerna i personalen har fått 
materialet av Malin men Svante ska kolla med dem om de kan lägga ut detta på sociala 
medier. Malin ska även göra ett betalt inlägg på sociala medier så detta kommer ut till 
fler som även åker förbi Ockelbo.  


e) Vi diskuterar privatlektioner.  
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f)     Vi pratar om hur vi tycker att posthantering ska ske, och att posten måste kollas av 
dagligen och meddelas berörd person den dagen det inkommer, detta för att slippa 
förseningsavgifter.  


 
§8 Rapportering US:   
 
§9. Personalansvarig:  
Kommer skrivas ett avtal på timme med Westerninstruktören 


 
 


§10. Sponsoransvarig: 
 
§11. Försäljningsansvarig:  


Newbody försäljningen gav ridskolan en fantastisk vinst på 20793 kr för 442 sålda paket!!  
 


§12. Anläggningsansvarig:  
Vi pratar kring säkerheten, att vi skulle vilja få taggar eller nycklar som kan kodas om istället 
för de lås vi har idag.  
 
§13. Personal och ridskoleverksamhet:  
 
§14. Budget/Ekonomi:  
Svante informerade i §7a om bidraget från kommunen. Inget annat uppdaterat sedan förra mötet. 
Sista ekonomirapporterna skickades ut 31 08 2024.  


 
§15. Privathästsidan: 
Haft ett bra möte och information om en checklista som ska renskrivas innan den tas i bruk.  
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 
 
§19. Avstämning verksamhetsplan: 
Vi kommer vara på Wij den 29/9 då styrelsen och personalen har planering med RF/SISU. 
 
§20. Trivselregler:  
 
§21. Övriga frågor:  


a) Svante har varit sjuk så han ska fortsätta försöka få tag på valberedningen.  
b)    Svante har kollat med Ida och hon ska kontakta Folkspel. 
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d) 7 personer var med i städdagen som vi hade i samarbete med Städa Sverige.  
e) Skördefest, Svante kollar av med personalen om tider och marknadsföring. Vi tänker 


oss i anslutning till att KM är klart.  Vi bjuder på korv o bröd o saft.  
  


 
§ 22.  Nästa möte:  
Vi bokar in nästa möte på träffen vi har den 29 september  
 
§23. Beslutsärenden:  
de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på. 
 
§24. Mötet avslutas 
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